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P R O T O K Ó Ł NR LII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 grudnia 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

3/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. nadania nazw ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LII/1/17/ 

   4.2. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku LII/2/17/ 

   4.3. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LII/3/17/ 

   4.4. przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego. /numer druku 

LII/4/17/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z sesji nr L i LI. 

7. Zamknięcie obrad sesji.  
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 listopada br. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji Jacek Niezgodzki – radny Rady Miejskiej, zapytał o ustalenia jakie 

zostały zawarte podczas spotkania z przedstawicielami PKS Zielona Góra, dotyczącego 

dofinansowania linii komunikacyjnej na trasie Zielona Góra – Broniszów. Następnie radny 

zapytał również o możliwość przedłużenia umowy dofinansowania przejazdów PKS relacji 

Zielona Góra – Broniszów do końca 2018 roku. 

 W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa poinformował, że na dzień dzisiejszy umowa 

niestety będzie podpisana tylko do końca września br. Jednak będą trwały dalsze negocjacje w tej 

sprawie.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zgłoszono problem nie działania kamer w Szkole Podstawowej Nr 1 

w Kożuchowie. Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że awaria mogła być spowodowana ostatnimi 

wichurami, które prawdopodobnie uszkodziły system monitoringu na terenie szkoły. Następnie 

Burmistrz Kożuchowa poinformował, że zapytanie powinno być skierowane do Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, który jest zarządcą szkoły.  
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Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej złożone podczas sesji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie: 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Zgodnie z dostępem do informacji publiczne, proszę o udostępnienie Centralnego Rejestru 

Umów Gminy Kożuchów za rok 2017 wraz z jednostkami podległymi. 

2. Czy rozpoczął Pan Burmistrz proces przenoszenia Biblioteki Publicznej z Zamku do tzw. 

małego budynku w SP 1?  

 

3. Proszę o wszczęcie procedury wyjaśniającej, odnośnie wykonanego remontu drogi powiatowej 

Książ Śląski - Czasław, bowiem po kilku tygodniach od zakończenia planowanych prac w tym 

roku, wykonana nawierzchnia jest już mocno uszkodzona i wymaga remontu. Gmina Kożuchów 

partycypowała w kosztach wykonania tego remontu, w związku z tym ma również prawo do oceny 

jakości wykonanej nawierzchni drogi.  

 

4. Ponawiam wniosek/interpelację w sprawie nienależytego stanu przepustu na cieku wodnym 

Mirotka w Miejscowości Mirocin Górny - dotyczy wniosku z dyżuru w dniu 22 listopada 2017 r. 

„Mieszkanka Mirocina Górnego Pani Dorota Awrejcewicz (zam. Mirocin Górny 2) prosi 

o informację, na jakim etapie jest zgłaszana prośba naprawy przepustu - przy posesji mieszkanki. 

Mieszkanka prosi również o akta sprawy” informuję, że na dzień dzisiejszy w budżecie Gminy 

Kożuchów nie ma ujętej naprawy w/w mostka, bowiem z uzyskanej odpowiedzi nie wynika kto jest 

właścicielem ww. przepustu, a w tym wniosku jest to najbardziej istotne, by ustalić właściciela? 

Proszę jednoznacznie odpowiedzieć kto jest jego właścicielem? 

 

5. Proszę o informację o strukturze zatrudnienia w podległych jednostkach tj. Centrum Kultury 

Zamek, Biblioteka Publiczna i Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w zakresie informacji o: ilości 

zatrudnionych osób i podstawy zatrudnienia,  średnim wynagrodzeniu miesięcznym brutto na 

danym stanowisku zatrudnienia. Czy wszystkim pracownikom zatrudnionym w jednostkach 

podległych gminie przysługuje dodatkowe wynagrodzenie roczne, jeżeli nie wszystkim to proszę 

o informację dlaczego nie przysługuje.  
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Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

cyt.:  

6. W związki z licznymi pytaniami mieszkańców związanymi z pozytywnymi efektami pracy 

Komisji do spraw nazewnictwa ulic Rady Miejskiej w Kożuchowie wnoszę o udzielenie 

informacji, czy osoby prywatne, handlowcy, przedsiębiorcy i instytucje oświatowe będą 

zobowiązane do zmiany nazwy z 22 Lipca na 22 Lipca 1807 roku oraz 9 Maja na 9 Maja 1950 

roku. Czy zachowamy skróty? Dziękuję za pracę członkom Komisji: Dorocie Grzelak, 

Grzegorzowi Wajmanowi, Halinie Perdian, Zdzisławowi Szukiełowiczowi i Marcinowi Jelinek.  

7. W związku z licznymi uwagami mieszkańców wnoszę o rozważenie możliwości poszerzenia 

składu Kapituły Honorowej. Należałoby wprowadzić zmiany do paragrafu 3 pkt. 1 uchwały Rady 

Miejskiej z dnia 29 marca 2006 roku w sprawie trybu i zasad nadawania tytułów Honorowych 

i Zasłużonych obywateli Kożuchowa.  

8. Wnoszę o uwzględnienie uwag mieszkańców ulicy Nowosolnej w sprawie nadmiernego hałasu 

związanego z pracą Zakładu Meyer Jerzyny z ulicy Żeromskiego. Mieszkańcy proponują 

zobowiązanie przedsiębiorcy do zainstalowania ekranów dźwiękochłonnych. 

9. Nawiązując do rozmowy z Panem Burmistrzem proszę o pisemną odpowiedź, jakie są 

możliwości budowy nowych miejsc parkingowych w Kożuchowie w najbliższych latach? 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

10. Przekazanie uzasadnienia Pani Konserwator Zabytków w sprawie oddzielenia ekranami 

dźwiękochłonnymi zakładu Meyer Jerzyny od domów mieszkalnych. 

Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

11. W imieniu mieszkańców proszę o zamontowanie oświetlenia drogi ul. Żagańska nr 23 i 31. 

Budynek nr 23 znajduje się za starą Cegielnią. Brak jest oświetlenia i jest niebezpiecznie.  

12. W imieniu mieszkańców ulicy Żagańskiej 23, proszę o zamontowanie tabliczek wskazujących 

dojazd do posesji. Proszę również o zamontowanie tabliczek w ciągu drogi ul. Żagańska – 

Kożuchów i ul. Żagańska – Podbrzezie Górne.  
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Do pkt. 4.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LII/1a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku LII/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za - 14, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosu - 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LII/3a/17/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady. 

Podczas dyskusji Jacek Niezgodzki – radny Rady Miejskiej zauważył, że uzasadnienie do 

projektu uchwały zostało podpisane przez Burmistrza Kożuchowa, natomiast wcześniej było 

informowane, że wnioskodawcą projektu uchwały był radny Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że projekt uchwały został złożony przez Henryka Zielińskiego – 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie w miesiącu grudniu br., natomiast przez Burmistrza 

Kożuchowa zostało podpisane tylko uzasadnienie do projektu uchwały. Następnie Ireneusz 

Drzewiecki - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ze względów technicznych 

uzasadnienie do projektu uchwały zostało podpisane przez Burmistrza Kożuchowa, a nie przez 

wnioskodawcę Henryka Zielińskiego – Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 
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Następnie Jacek Niezgodzki – radny Rady Miejskiej poinformował, że będzie głosował 

przeciw projektowi uchwały, ponieważ na początku kadencji obecnej Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, wynagrodzenie Burmistrza Kożuchowa oraz diety radnych Rady Miejskiej 

zostały wspólnie obniżone. Podczas rozmowy Marcin Jelinek – Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej wspomniał, że projekt uchwały wraz z autopoprawką omawiany był podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie, które odbyło się przed 

obecną sesją Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za - 7, przeciw - 5, wstrzymało się od głosu 

- 3, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego. /numer druku LII/4/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosu - 2, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Dunas Henryk – radny Powiatu 

Nowosolskiego, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Kaniewska Jolanta – 

radna Powiatu Nowosolskiego, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji zapytano kiedy zakończy się kadencja obecnej Rady Miejskiej, 

zwrócono uwagę na zapadnięcia chodnika przy ulicy 22 Lipca  przy posesji nr 2, Henryk Dunas – 

radny Powiatu Nowosolskiego złożył najlepsze życzenia z okazji Nowego 2018 Roku. Następnie 

Marcin Jelinek – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił uwagę na problem i powstanie 

ubytków w nawierzchni drogi relacji Książ Śląski – Czasław po miesiącu użytkowania. 

W odpowiedzi Henryk Dunas – radny Powiatu Nowosolskiego poinformował, że wspomniana 

inwestycja nie została jeszcze dokończona, natomiast za stan drogi odpowiadają Lasy 
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Państwowe, które tą drogą przewożą ciężki sprzęt, stąd powstałe ubytki w nawierzchni drogi. 

Poinformowano również, że w 2018 roku inwestycja zostanie w pełni zakończona. Następnie 

Jolanta Kaniewska – radna Powiatu Nowosolskiego zobowiązała się do poinformowania Zarządu 

Powiatu o zaistniałej sytuacji podczas najbliższego posiedzenia. Następnie Zdzisław 

Szukiełowicz – radny Rady Miejskiej zauważył, że powinny zostać podjęte rozmowy 

z Nadleśnictwem, aby po nowo wyremontowanej drodze nie jeździł ciężki sprzęt Lasów 

Państwowych, który doprowadza do złego stanu technicznego nawierzchni drogi. Marcin Jelinek 

– Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że Lasy Państwowe są głównym inwestorem 

remontu drogi i głównym warunkiem inwestora było to, aby również mógł korzystać z drogi.  

Do pkt. 6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr L z dnia 28 listopada 2017 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/  

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LI z dnia 14 grudnia 2017 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

 

Do pkt. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:00. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

    

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Ozgowicz           Ireneusz Drzewiecki 

 


